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Dagsorden 

 

1. Velkommen ved forpersonen Pernille Bielefeldt: Det blev gjort og mødet 
overdraget til dirigent 
 

2. Valg af dirigent: Jan R. Jørgensen 
 

3. Valg af referent: Anne Blomme 
 
4. Beretning fra: 

- Bestyrelsen ved Pernille 
- Gruppen ved Blomme og Hanne 
- Mikro/Mini ved Ulla 
- Junior ved Mette 
- Trop ved Blomme 
- Klan ved Viktor 

 
Alle beretninger godkendt og er vedhæftet referatet 
 

5. Økonomi 
- Fremlæggelse af årsregnskab for 2024 til godkendelse 

Regnskabet blev Godkendt 
 

6. Behandling af indkomne forslag 
- Forslag fremsendes senest 10. februar 2025 
 

7. Udviklingsplan  
- Udviklingsplan er i år til vedtagelse. Bestyrelsen har ikke nået at udarbejde en 

udviklingsplan for Assens Spejderne  
- Forperson tager initiativ til udarbejdelse af udviklingsplan på førstkommende 

bestyrelsesmøde med udgangspunkt i Vækststrategi gældende for 2024-2029.  
- Se hertil næste slides: 
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8. Fremlæggelse af budget 2025 og 2026, herunder kontingent for det nu 

indeværende og kommende år til vedtagelse. Fremlagt af kasserer Tobias 
Nielsen. Budget er godkendt 
 
8.1. Indstilling om kontingentstigning: 

8.1.1. Grundet stigende energipriser og endt samarbejde med 
handelsstandsforeningen, se hertil bilag vedr. økonomi til møde 
19.8.2024, indstiller bestyrelsen en kontingentstigning.  

8.1.2. Stigning på 100 kr. pr. opkrævning, dvs., at det årlige 
kontingent stiger til 1.500 kr. i alt.  
Punkt 8.1.1 og 8.1.2 er vedtaget 
Kommer man fra økonomisk udfordret familie, kan der søges tilskud via 
gruppen hos kommunen. Kontakt gren leder eller gruppeleder 
 

8.2. Indstilling om kontingentnedsættelse for unge under uddannelse.  
8.2.1. Da vi ønsker at fastholde unge medlemmer, som er under 

uddannelse og som i uddannelsesperioden kan have en stram økonomi, 
indstiller bestyrelsen en kontingentnedsættelse. 

8.2.2. Nedsættelse af kontingent til halv pris for medlemmer under 
uddannelse, dvs., at det årlige kontingent nedsættes til 750 kr. i alt for 
medlemmer under uddannelse.  
Punkt 8.2.1 og 8.2.2 er vedtaget 

 
9. Valg til bestyrelsen  

- Tobias Nielsen, Kasserer, modtager genvalg  
- Rune Rasmussen, leder i bestyrelsen, modtager genvalg   
- Hanne Edlefsen, gruppeleder, modtager genvalg  
- Anne Blomme, gruppeleder, modtager genvalg  
- Anne Molin, bestyrelsesmedlem, modtager ikke genvalg  
- Mette Skole Jakobsen, bestyrelsesmedlem, modtager ikke genvalg 

 
10.  Valg af ny bestyrelse  

- Tobias Nielsen som kasserer, 2 år Valgt 
- Rune Rasmussen, 2 år Valgt 
- Hanne Edlefsen, 2 år Valgt 
- Anne Blomme, 2 år Valgt 
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- 2 nye bestyrelsesmedlemmer 
2 år Doris Maurer er valgt.  
2 år Stine Teglgaard Sørensen er valgt 
 

- Evt. suppleanter. Ingen valgt 
 

11.  Valg til divisionsrådet, mødet afholdes den 22/4  
5 personer, 1 år  
Mette, Anne, Sus, Erik, Tobias har meldt sig 
 

12. Valg til korpsrådet, mødet afvikles 14-16/11  
2 personer, 1 år 
Mette, Sus har meldt sig 
 

13. Valg af revisor og evt. revisor suppleant, 1 år  
Preben Meng genopstiller og er valgt 
Jeppe Olsen opstiller som suppleant og er valgt 

 
14. Eventuelt  
 
 
Med venlig hilsen  

Pernille Sønderby Bielefeldt  
Forperson v. Assensspejderne 

Anne Blomme 

Referant 

 



2024 Beretning for hele gruppen 
Så er der gået endnu et år i vores gruppe. Vi har et stabilt medlemstal som stiger stille 
og roligt. Det er det første hele år Hanne og jeg har siddet som gruppeledere, og vi synes 
da sådan set det går meget godt. 

Der er afviklet 4 bestyrelsesmøder, 1 grupperådsmøde og 4 ledermøder. 

Vores tanke har fra starten af været, at få vores gruppe ind i det 21. århundrede, og få 
den gjort mere gennemsigtig og tilgængelig for alle, uanset om man er forældre, leder, 
bestyrelsesmedlem eller som medlem, har en interesse for at følge med i hvad der sker. 
Derfor ligger alle referater nu frit tilgængelig på vores hjemmeside. De kan, sammen 
med meget andet, nu findes under fanebladet gruppen, og så igen under enten 
bestyrelsen eller leder. 

  

Vi har også fået lavet en rolle og opgavefordeling. Har kan man tydeligt se hvad der 
forventes af For-personen, kasserer, bestyrelsesmedlem, gruppeleder og ledere. 

Der er nu på hjemmesiden et årshjul, hvor man kan se hvad gruppens grene laver, hvad 
sker der i vores division, hvem har ansvaret i bestyrelsen, hos ledere eller i de enkelte 
grene. Bestyrelses- og leder møder ligger nu fast for et helt år af gangen. 

Vi er ikke helt færdige med det projekt endnu. Tanken er, at man som ny leder eller i 
bestyrelsen, skal kunne finde en manual til de forskellige fælles aktiviteter der er i  
gruppen. Det burde gøre det nemmere når der tilgår nye medlemmer i bestyrelsen, eller 
der kommer nye ledere. 

  

Vi har for gruppen haft følgende fællesaktiviteter i 2024: 

Tænkedag i februar for de mindste grene 

Grupperådsmøde i februar for hele gruppen 

Fællestur i april for alle grene 

Sct. Georgsparade på det hemmelige sted i april for alle grene 

Valdemarsdag 15/6 for de ældste grene 

Oprykning/midsommerfest. Forsøgt slået sammen og flyttet til før sommerferien. Det 
gør vi igen. Hele gruppen 

Spejder for en dag i august for alle grene 



Pulsløb i september med deltagelse iført tørklæde. Alle grene 

Arbejdsdag i og omkring hytten i september, simpelthen for alle, og sikke vi nåede en 
masse. Stor tak til alle 

Røde kors indsamling for de ældste grupper. 

Halloween i Skovanlægget i oktober for de ældste grene. 

  

Vi har en velfungerende bestyrelse og mange tak for det. I siger aldrig nej når vi beder 
om hjælp eller opbakning. Heller ikke når der er større vedligeholdelsesopgaver der skal 
løses. I 2024 har vi fået repareret trappen ned til bålpladsen. Fået den ene skorsten 
lavet i orden med ny overdel og nye fuger. Vores gulv i tropslokalet er repareret, slebet 
og lakeret. Der skal også lyde en særlig tak til vores seniorer som har opsat troldtekt loft 
i lokalet så vi alle kan få ørenlyd. 

 Vores lederstab er mere eller mindre konstant, en del af os har været her i rigtig mange 
år. I løbet af året har der været få udskiftninger, og altid nye der træder til. Det er virkelig 
dejligt ikke at være i underskud, eller skulle lave ventelister til de børn der ønsker at 
blive medlemmer. Det ser vi ske i mange andre grupper. 

I foråret havde vi besøg af vores divisionschef Ditte Kahne som underviste os i, og fik 
tydelig gjort for os, hvad ”den røde tråd” er og kan være i en gruppe. Det projekt er noget  
af det vi ønsker at gøre mere ud af sammen med lederstaben i de kommende år. 

”Den røde tråd” kan eksempelvis være: Førstehjælp – hvad skal man kunne af 
førstehjælp som mikro? Hvad putter vi så af ekstraviden på når man bliver mini, junior, 
tropsspejder eller senior. Det samme kan man gøre med mange andre 
spejderfærdigheder. Det gør også at børnene har noget at se frem til, altid lærer mere, 
og bliver udfordret svarende til deres alder. 

 I foråret tilbød civilforsvarets beredskab kursus til alle spejdergrupper. Det tilbud tog vi 
selvfølgelig imod. Der blev afholdt kursus i Bæverhytten for troppen, ledere og seniorer. 
Vi håber aldrig at der kommer krig i Danmark, men nu er vi forberedt på hvad der kan 
ske, og på hvilken måde vi som spejdere kan blive inddraget – hvis det skulle ske. 

 I divisionen blev der i marts afviklet ny leder kursus. Det var vi nogle stykker der deltog i. 
Og selvom man er gammel i gårde, er det altid rart at blive husket på hvad 
spejderbevægelsen er og kan. Vi var i dialog med hinanden om afvikling af aktiviteter, 
erfaringsudvekslede og lærte mere om hinanden og fik indblik i hvor man kan søge 
sparring i sit spejderarbejde, både på nettet, men også tænke at der måske er en anden 
leder i en anden gruppe som vi kunne trække på, når der er emner vi ikke selv er stærke 
i.  



I divisionen ligger der mange faste arrangementer. Divisionen er afhængig af at lederne i 
hele divisionen, byder ind på planlægning af diverse arrangementer. Vi har nogle stykker 
i vores gruppe som er med til at yde en ekstra indsats i Divisionen. Tusind tak for det. 

  

Til sidst vil Hanne og jeg gerne takke forældrene for lån af jeres skønne børn. 

Tak til alle børnene for deres gå på mod, nysgerrighed, humor og dejlige selskab 

Vi takker bestyrelsen for fantastisk samarbejde, også når noget kan være svært. Sidst 
men ikke mindst for deres opbakning. 

En særlig tak til lederstaben, som altid er velforberedte, i godt humør, vil det her, og 
altid yder en lille kende mere end vi egentlig kan forvente. 

  

På hele gruppens Vegne 

Hanne Edlefsen og Anne Blomme 

Gruppeledere 

 

Beretning fra forpersonen 

Bestyrelsen har afholdt fire møder, hvilket har været tilstrækkeligt. Vi har haft fokus på 
økonomi, vedligeholdelse af hytten og optimering af arbejdsgange. Det har vi bl.a. gjort 
ved at ansætte en økonomikonsulent, udarbejde rolle- og opgavefordeling og årshjul. 
Derudover har vi skåret ned på arbejdsopgaver for eksterne, som både giver 
medlemmer og ledere mere ro til at fokusere på spejderaktiviteterne. 

I dag siger vi farvel til to medlemmer af bestyrelsen. Tusind tak for samarbejdet - Vi 
ønsker jeg al det bedste fremover. 
 

Med spejder hilsen 
Pernille Sønderby Bielefeldt 

 

Beretning for mikroer og minier, spejderåret 2024. 
I år har vi valgt at lave en delvis fælles beretning for mikro – og minigrenen, da vi i august 
24 besluttede at lave fælles program og afvikle vores ugentlige møder sammen. 
Årsagen dertil skyldtes at vi mistede for mange spejdere ved overgangen mikro – mini og 



at vi var udfordrede ledermæssigt. Heldigvis meldte Erik Hald ( en spejderfar ) sig. Så 
hele efteråret har vi været Hanne, Michael, Erik, Per og undertegnede. Og jeg må sige et 
dejligt og givende samarbejde med og om vores spejdergruppe på 30 børn. I august tog 
de største af spejderne hul på deres knivbevis både praktisk og teoretisk. Det blev klaret 
så flot. Og hvor er spejderne dog stolte. Udover kniv og snitten som også mikroerne er 
glade for, har vi arbejdet med båltænding, stearinbomber og lavet og smagt på naturens 
rige gaver. Fx fasaner, kastanjer og æbler. Derudover har vi så småt taget hul på 
patruljearbejdet. Inddeling, melde klar, stille op og have styr på patruljen. Øvelse gør 
mester. 

Som spejder skal man være en god kammerat, der er hjælpsom og til at stole på og 
arbejde sammen om at løse forskellige opgaver. Og selvfølgelig skal man tale ordentlig 
til og om hinanden. Det øver vi os på og efterhånden er spejderne blevet rigtig gode til 
det. 

Alle vores spejdere er glade for at lege. Området omkring vores hytte giver os så mange 
muligheder for dejlig leg og gode aktiviteter. Frisk luft, fysisk aktivitet og udfordringer i 
det bakkede terræn. Årstidernes skiften, vind og vejr, naturens gang, lære om naturen, 
bruge den og derigennem lære at tage ansvar og værne om den. Være tryg alene eller 
sammen med en kammerat hvad enten det er lyst eller mørkt. Naturen er en rigtig dejlig 
legeplads. 

Vores spejdere er glade for at tage mærker. 

Mikroerne har i foråret taget både et sansekender- og et legemestermærker. Derudover 
et ude-sover-mærke i forbindelse med vores sommerlejr og mulighed for et 5 km 
mærke ved Pulsløbet. Og ikke at forglemme nissehuemærket i dec. 

Som vi plejer, har vi deltaget i en række arr sammen med den øvrige gruppe. 

Sct. Georgsdagen i april, midsommerfesten med oprykning i juni, Pulsløb i sep., og 
fælles arbejdsdag i hytten, hvor der mødte utroligt mange folk op for at give en hånd. 
Store som små gav en hånd. En succes at lægge dagen på en mødedag og bagefter 
servere aftensmad! Spejderne fik som sidste år mulighed for at invitere en kammerat 
med til et spejdermøde ”spejder for en dag” i efteråret. En god dag i godt selskab. I 
slutningen af okt deltog mikroerne i en mikrospejderdag for divisionens mikroer. En 
dejlig oplevelse for alle parter. 

Både mikroer og minier deltog i april i gruppens fælleslejr på Thurøbund spejdercenter. 
Det har vi alle stor fornøjelse af og årets badesæson blev skudt i gang for manges 
vedkommende. 

Minierne vendte senere på året tilbage til Thurøbund, hvor de afholdt deres sommerlejr 
sammen med juniorerne. Mikroerne cyklede i juni, med start hos Hanne på Tvekærgård, 
til shelterpladsen hos Allan i Aborg. Det blev en lejr med masser af leg, badeture og 



cykling. Vi havde øvet adfærd på land og vand dels ved hytten og på vores årlige badetur 
i juni sammen med minierne på stranden ved Thorø. 

Tak til alle vores søde, sjove, nysgerrige og livlige spejdere og stor tak til de voksne, der 
laver et fantastisk spejderliv med nærvær, glæde, sjov og mening.  

På vegne af mikro og minigrenene; Ulla Larsen, Barløse, feb. 2024 

 

 

Beretning fra junior grenen 2024 
 År 2024 har bud på mange spænede ting på junior grenen. 

Det første halve år brugte vi meget tid på at lære at lytte til hinanden, lave knob og 
ordnet vores patrulje kasser. 

Det årlige sæbekasse race for divisionen, junioren havde to biler med. 

Vi har være på vores fælles tur sammen med resten af gruppen iår gik tur til Thurø bund. 
Mega fedt at juniorne sov i telt! 

Vi var på sommerlejr sammen med minierne på thurøbund spejdercenter. 

Efter sommerferien er der blevet rykket rundt på lederne. Viktor og Søs har tage godt 
imod Gry og Mads og Vi håber og se lidt mere til Emil i 2024 

Vi har gået 30 km med overnatning i hytten men fed weekenden 

Vi er i gang med 5*12 km mærket 

Der skal lyde en stor tak til alle vores seje Spejdere som altid er med på den værste men 
også en stor tak til de seje forældrer vi har omkring os i junior grenen. I er altid klar på at 
hjælp os! 

Til sidst vil jeg takker Viktor, Emil, Gry og Mads for et mega fedt Spejder år 

 

Årets beretning spejder troppen 2024 
Som vanligt starter året med en nytårskur. 

Dernæst har vi lavet en sæbekassebil. Men deltog desværre ikke i løbet, da ingen havde 
tid den weekend 

Hele foråret bliver brugt på at lære basisstof. Det skal spejderne kunne, når de blandt 
andet skal deltage på årets divisionsturnering. Desværre deltog vi ikke på 



divisionsturneringen. Man havde flyttet med datoen flere gange. Og vi ramte ind i den 
weekend hvor der var konfirmationer og non-firmationer. 

I april var vi med resten af hele gruppen på fællestur i hytten på Thurøbund. Et utroligt 
dejligt sted med skøn natur udenom. Det er en fornøjelse at se spejderne i alle aldre 
hjælpe hinanden på kryds og tværs. Det gør også at man dels har nogen at se op til, og 
dels at det ikke er så ”Farligt at rykke op i den næste gren – der er nogen man kender. 

Troppen er ofte dem der er med til at tjenes lidt penge ind til gruppen. Men da vi ikke er 
så mange i troppen, har vi haft god hjælp af ledere og nogle få forældre i løbet af året. 
De aktiviteter hvor der kan tjenes penge, tager ikke meget tid, men det er svært at være 
mange nok. Så er vi ekstra sårbare når der er et lille antal spejdere i troppen Vi har 
blandt andet været med til at rulle Danmarks længste røde løber ud og sømme den fast 
på Østergade, og pille den op igen. 

Vi har sat borde op og taget dem ned igen til byens længste loppemarked. 
Æblefestivallen plejer at få hjælp til opstilling af boder, men de havde lavet et andet 
koncept i år. Og juletræstændingen var sparret væk, efter det, for 
Handelsstandsforeningens dyre arrangement i forbindelse med kongebesøget. 

Ved selvsamme besøg, stod vi med alle 3 faner på havnen og kom helt tæt på Kongen og 
dronningen. 

Noget af det troppen plejer at se frem til, er årets sommerlejr. Den skulle i 2024 foregå 
på Tydal spejdercenter hvor der var Jamborette. Der var en tilmeldt fra troppen. Resten 
var arbejds- eller ferie ramt. Vi endte med at tage af sted med seniorerne i stedet for. En 
rigtig hyggelig tur, hvor der blev spist vegansk hele ugen. Dog blev brændende kærlighed 
om torsdagen boykottet ved at indkøbe bacon på egen regning. Vi må også sande at 
næsten alle museer holder lukket om mandagen. Hvad gør man så? Vi spiser spaghetti 
is  

Oprykningen betød 2 på efterskole, 1 oprykket til seniorer og efter sommerferien 1 på 
pause. Per blev tilbage sammen med 3 ny-oprykkede. De er alle 4 meget mødestabile, 
og altid i godt humør. Noget vi altid har fokus på, er at man skal være god ved hinanden 
og der er ingen ud over lederne der må moppes kærligt. Det skal være et rart sted for 
alle at være. Uanset om man er ny eller gammel spejder, hvad man kommer med i 
bagagen eller hvor man er på vej hen. 

  

I oktober har vi deltaget på halloween arrangement i skoven og hjulpet Røde kors 
Assens med deres årlige indsamling 

Efteråret er også gået med, igen at øve basisstof. En del af det man har lært i foråret har 
pludselig forladt hjernen. Eller også er man ny i troppen, og skal have fyldt lidt mere 



viden på i forhold til det man har lært i Junior grenen. Basis stoffet skal de bruge på 
Årets barske natløb. Så vi må øve os. Vores patrulje tog afsted og gennemførte. Det er 
mega flot, særligt når det er en nystartet patrulje. 

Vintermånederne er brugt på at få lavet kreative ting i julemandens værksted. Vi holdt 
som vanligt fælles bingo banko med juniorerne og seniorerne. Vi takker Røde kors for 7 
sponsorerede gavekort og et par ekstra præmier fra gruppen, som blev fundet i 
gemmerne i forbindelse med arbejdsdagen. Vi danser også altid Nissedans – hvis man 
ikke ved hvad det er, så må man vente til man rykker op i troppen. 

Vi har også nået at tage mærket ”sjovt- dumt og farligt”. Det er noget med toiletpapir 
mumier, jakkesæt af stanniol, katapult med brændende popcorn, og ild kugler der kan 
jongleres med.  

Nu ser vi frem til forår og den lyse tid, og en masse udeliv. 

  

Vi takker vores storspejdere for at gøre vores liv sjovere og rigere 

Trops hilsen Rune og Blomme 

Beretning fra klan grenen 2024 

Klanen har gennem det sidste år været med på rigtig mange projekter og ture rundt 
omkring både i gruppen, divisionen og genneralt DDS.  

Vi har været med på de forskellige ture, fællesturen hvor vi var med og virkede som 
ekstra hænder når der var behov for hjælp. Divisionsturneringen hvor vi var ude og vise 
hvordan en alternativ lejer kunne se ud og vise tørklæderne, klanen kan jo også deltage 
på en divisions turnering. Vi var på sommer lejer sammen med Blomme og Rune som 
havde planlagt lejeren til Tydal spejdercenter. Vi var med på juleturen hvor vi hyggede 
sammen med troppen og hjalp med at lave bolcher. Vi har været med til gruppens 115-
års jubilæum som var en dejlig dag med hyggelige stunder sammen med de yngre 
spejdere, gode historier fra spejder museet og et fantastisk foredrag fra Flemming som 
vandt alene i vildmarken sæson 3. I år har vi fået vores eget klan lokale som lige så stille 
og roligt bliver fyldt op med ting af betydning. Vi har haft møder hvor vi har lavet mad 
over bål, indrettet vores lokale. Vi har været til KATO koncert nede ved arenaen og vi har 
sat Troltex op i loftet inde i det store patruljerum. 

Vi har også haft fokus på klan arbejde i divisionen for at prøve og skabe et godt senior liv 
på tværs af grupperne. Der var fællesmøde i 3. Kolding og vores julefrokost hvor vi 
prøver at samle så mange som vi kan.  



Vi har været meget aktive i planlægning og deltagelse i alle mulige gode tilbud til alle 
spejdere, fra planlægning af plan parat, deltagelse på Forlev senior kursus. Vi har 
deltaget på mange forskellige løb både som fotografer og postansvarlige på Arcus og 
Fenris, fangere på nathejk og som deltagere på flere andre løb, sværdkamp, Solaris og 
Wasa Wasa for at nævne nogle eksempler af de store løb. Vi deltog også i årets Barske 
natløb hvor vi stillede med tre patruljer som havde mindst et medlem fra klanen. For at 
opsummere har det været et godt år hvor vi har prøvet rigtig meget forskelligt og det er 
dejligt at der er så stor en opbakning når vi kommer og spørger efter noget vi skal bruge i 
weekenden eller hvis nogen har en god ide til et projekt, det er vi meget glade for. 

 















Initialer: TN

Budget for 2025 og langsigtet budget for 2026 Dato: 13. Januar 2025

Til forelæggelse for grupperådsmødet 2025 Mail: Tobias@assensspejderne.dk

Budget
Regnskab 2024

(Til sammenligning) Budget 2025 Budget 2026 Kommentar

Indtægter
1000 Medlemskontingent 53.975 69.575 69.575

1010 Lokaletilskud 30.927 32.000 32.000

1011 Aktivitets-/medlemstilskud 12.840 13.000 13.000

1012 Kursustilskud 4.000 4.000 Der kan nu søges diverse 

kompetence udviklings tilskud.

1013 Andre offentlige tilskud 4.000

1020 Ture og lejre 20.864 20.000 20.000

1030 Arrangementer og aktiviteter 2.145

1031 Arbejdsindtægter 6.000

1034 Salg af julekalendere/lotterisedler 2.350

1040 Gaver / Støtteforening 10.469 10.000 10.000

1050 Diverse indtægter 11.436 1.500

1060 Renter 341 300 300

Total indtægter 151.347 154.375 148.875

Udgifter
2000 Korpskontingent 24.244 24.000 24.000

2010 Divisionskontingent 3.350 3.300 3.300

2020 Ture og lejre 31.746 20.000 50.000 Spejdernes lejr. Kan godt risikere at 

blive højere.

2030 Arrangementer og aktiviteter 2.535 6.500 5.000 Det forhøjede tal kommer fra poster 

under diverse udgifter

2040 Kurser 6.083 6.000 6.000

2050 Administration 2.598 12.500 12.500 Udgifter til Brian (10.000)

2051 Kontorhold, kopimaskine og porto 20 300 300

2052 Tlf.godtgørrelse 2.825 2.825

2053 Andre adm. udgifter 700 700 700

2054 Diverse udgifter 7.483 3.500 3.500

2055 Bøger, kort m.m 5.768 1.000 1.000

2056 Gaver, præmier m.m 5.414 5.000 5.000

2057 Uniformer m.m. 7.208 6.500 6.500

2058 Andre udgifter og PR 4.094 4.000 4.000

2060 Materiel 3.923 4.000 4.000

2070 Lokaleleje 4.000 7.000 10.000

2072 Skatter, afgifter, forsikring 25.596 17.000 16.000

2073 Vedligeholdelse og rengørring 2.249 1.000 1.000

2074 Opvarmning og belysning 25.936 20.000 18.000

2075 Inventar 40.533 13.000 1.000 Formodes at vi får skiftet til bedre 

varme kilde

Total udgifter 203.480 158.125 174.625

Resultat -52.133 -3.750 -25.750

Assensspejderne
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